
 PROTOKÓŁ Nr XXXI /17

z obrad XXX  sesji  VII kadencji Rady Gminy Lubasz

odbytej w dniu  28 września 2017 roku godz. 14.00

Obradom sesji  przewodniczyła  Pani  Żaneta Andrzejewska  – Przewodnicząca  Rady Gminy Lubasz.

Sesja odbyła się w sali sesyjnej Urzędu Gminy w Lubaszu.

W sesji wzięli udział radni, sołtysi i zaproszeni goście wg załączonej listy obecności. 

Ad. 1a      P  rze  wodnicząca Rady Gminy na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 08 marca                  

1990 roku o samorządzie gminnym otworzyła  obrady  XXXI  sesji VII kadencji Rady Gminy Lubasz. 

Stwierdziła, że na podstawie listy obecności na 15 radnych ustawowego składu obecnych jest 12 

radnych, później dotarł Andrzej Macyszyn (brak Marek Zieliński, Paweł Strawa) i Rada jest władna do 

podejmowania prawomocnych uchwał. Następnie serdecznie powitała Wójta Gminy, Z-cę Wójta,  

Skarbnika  i  Zastępcę Skarbnika.  Ponadto powitał Pana Krzysztofa Tomczyka Prezesa GZK, druha 

Stanisława Hermana Prezesa Zarządu Oddziału Gminnego OSP, wszystkich dyrektorów naszych 

jednostek organizacyjnych, sołtysów, radnych oraz pozostałych przybyłych na sesję. 

Stwierdziła, że oprócz osób publicznych nie ma na sali innych, dlatego nie pyta o prawo ujawnienia  

wizerunku. 

Na Sekretarza obrad zaproponowała kolejnego radnego z listy obecności Pana Andrzeja Macyszyna,

który  wyraził zgodę aby być sekretarzem obrad. 

W wyniku głosowania, jednogłośnie Sekretarzem obrad został wybrany Pan Andrzej Macyszyn.  

Ad.1b przedstawienie porządku obrad,

Przewodnicząca  stwierdziła,  że  porządek  obrad  został  radnym  doręczony.   Wobec  braku  uwag,

porządek  poddano  pod  głosowanie  i  przyjęto  jednogłośnie.  Porządek  obrad  przedstawia  się

następująco:  

1. Sprawy regulaminowe:
a) otwarcie, stwierdzenie qorum i wybór sekretarza obrad,
b)  przedstawienie porządku obrad,
c)  przyjęcie protokołu z obrad XXX sesji Rady Gminy 
d)  informacja o realizacji uchwał Rady Gminy Lubasz podjętych w trakcie obrad                       
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       XXX sesji
e) informacja o działaniach Wójta w okresie między sesjami 

2. Przedstawienie informacji o działalności Przychodni lekarskiej w Lubaszu 
3. Informacja o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 2017 roku

4. Przedstawienie uchwał w sprawie:
4.1. przyjęcia Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Lubasz na lata 2016 – 2020 

4.2. zaciągnięcia pożyczki 

4.3. zmian w budżecie gminy 2017r

4.4. zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2017 – 2030

5. Interpelacje i zapytania radnych.

6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.

7. Wolne wnioski i informacje.

8. Zakończenie obrad.

Ad. 1c przyjęcie protokołu z obrad XXX sesji Rady Gminy

Przewodnicząca  stwierdziła,  że  Sekretarzem,  obrad  XXX  sesji  Rady  Gminy  Lubasz  była  Pani

Magdalena  Janc  –  Węglewska.  Poprosiła  Panią  Magdę  o   przedstawienie  protokołu  z  obrad

poprzedniej sesji, która odbyła się w dniu 28 i 29 sierpnia 2017 roku.  

Zabierając głos Pani Magdalena  stwierdziła, że zapoznała się z protokołem z obrad ostatniej sesji,

który odzwierciedla jej przebieg. Zawnioskował o jego przyjęcie bez odczytywania. 

Radni nie wnieśli uwag i w wyniku głosowania protokół z obrad XXX  sesji przyjęto jednogłośnie bez

odczytywania. 

Ad. 1d. Informacja o realizacji uchwał z XXX sesji   

Przewodnicząca RG stwierdziła,że informację radni  otrzymali na posiedzeniu komisji. Zapytała czy

radni mają jakieś uwagi lub pytania? W związku z tym, że  pytań nie było poddała informację pod

głosowanie i przyjęto ją jednogłośnie.  Poprosiła następnie  Wójta o informację 

    
Ad.1 e/informacja o działaniach Wójta w okresie między sesjami 

Zabierając głos Wójt Gminy powiedział  "Miesięczny okres między sesjami wypełniony był pracą nad

realizacją bieżących zadań Gminy. Uwagę naszą w tym czasie wypełniały następujące zagadnienia :

1. Z  dniem  1  września  zgodnie  z  wcześniejszymi  zapowiedziami  rozpoczęła  funkcjonowanie

Przychodnia  Lekarska  w  Lubaszu.  Została  ona  przystosowana  przez  najemcę  WEN  –  VITA
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Niepubliczny  Zakład  Opieki  Zdrowotnej  Małgorzata  Pawelska  –  Wenda  ul.  Kasztanowa  5,

Ciszkowo,  64-700 Czarnków , zgodnie z zaleceniami Państwowej Powiatowej Stacji  Sanitarno-

Epidemiologicznej  ,  do  korzystania  przez  osoby  z  niepełnosprawnością.  Chodziło  tutaj  o

poszerzenie wejść do gabinetów oraz ubikacji wewnętrznej. Do naszych zadań, jako właściciela

budynku należała regulacja schodów wejściowych i uzupełnienie płytek. Ten zakres zamknie się

kwota 5.000,-zł. Przychodnia jest czynna codziennie w godzinach od 8.00 do 18.00. Lekarze tj.

Pan Waldemar Pawlik oraz Pan Janusz Popowicz, przyjmują w godzinach 8.00 – 12.00 oraz od

15.00-  18.00,  zaś w godzinach od 12.00 – 15.00 odbywają się  wizyty domowe.  Właścicielka

przewiduje rozwój placówki  m.in.  poprzez  zatrudnienie lekarza – pediatry  i  innych.  Placówkę

odwiedziła Komisja Zdrowia Oświaty Kultury i Spraw Socjalnych Rady Gminy, która niewątpliwie

poinformuje w dalszej części sesji o swoich spostrzeżeniach. Informuję także po raz kolejny, że

dokumentacja  medyczna  „starej”  przychodni  lekarskiej  znajduje  się  nadal  w  posiadaniu

Przychodni  Pani  Ewy  Masiakowskiej.  Zgodnie  z  interpretacją  przekazaną  przez  Wielkopolski

Oddział Narodowego Funduszu Zdrowia, placówka medyczna nie została wykreślona z rejestru

takich placówek prowadzonego przez Wojewodę Wielkopolskiego i dlatego musi przechowywać

i  udostępniać  dokumentację  medyczną.  Udostępnianie  odbywa  się  na  zasadzie  wydania

kserokopii  dokumentacji  za  odpłatnością  ustalona  przez  przychodnię.  Gmina  Lubasz  zawarła

porozumienie z przychodnią w celu udostępnienia pomieszczeń piwnicy oraz po byłym gabinecie

dentystycznym na przechowywanie dokumentacji pacjentów.

2. Rozpoczął  się  nowy  rok  szkolny  2017/2018.  Rozpoczęliśmy  ten  rok  w  nowej  strukturze

organizacyjnej szkół. Mamy dwie ośmioklasowe Szkoły Podstawowe : w Lubaszu z oddziałami

gimnazjalnymi i Miłkowie oraz dwie szkoły o obniżonej strukturze organizacyjnej I- III w Kruczu

i  Jędrzejewie.  Wszystkie  szkoły  przygotowane  zostały  do  nowego  roku  szkolnego.  W  każdej

z naszych szkół uczniowie mają możliwość skorzystania z obiadu, który jest dowożony ze stołówki

szkolnej  w Lubaszu.  W  szkołach w  Lubaszu  i  Miłkowie  rozpoczęliśmy  realizacje  „miękkiego”

programu  szkolnego  przeznaczonego  dla  rozwoju  umiejętności  uczniów  oraz  rozwoju  kadry

nauczycielskiej.  W  ramach  projektu  prowadzone  będą  dodatkowe  zajęcia  pozalekcyjne,

a nauczyciele będą mieli możliwość doskonalenia warsztatu na studiach podyplomowych. Duża

ilość godzin pozalekcyjnych wymaga dopracowania siatki dowozów i odwozów uczniów, która

3



w chwili obecnej jest weryfikowana także pod kątem jakości wykonywanych usług. Realizowany

jest także „twardy” projekt szkolny. Dwukrotnie już ogłoszony był przetarg na wykonanie wind

w szkole w Lubaszu oraz w budynku byłego gimnazjum . Do żadnego z nich nie zgłoszono oferty.

Obecnie wyszukaliśmy firmę, która byłaby zainteresowana dostawą wind. Zgodnie z przepisami

została  ona  zaproszona  do negocjacji.  Trwa  postępowanie  przetargowe na  dostawę pomocy

dydaktycznych, wyposażenia oraz sprzętu komputerowego. W przypadku tych dwóch pierwszych

przetarg  został  otwarty,  natomiast  jeżeli  chodzi  o  sprzęt  komputerowy  to  do  pierwszego

przetargu nikt się nie zgłosił. Ogłosiliśmy drugi przetarg.

3. Także  przedszkolaki  rozpoczęły  rok  szkolny.  W tym roku w Lubaszu oddaliśmy dla  nich  nowy

budynek oraz odremontowaliśmy stary. Utworzony został dodatkowy oddział zerowy w szkole

podstawowej w Jędrzejewie, w której przystosowano jedną z klas na potrzeby przedszkolaków.

Wszystkie  oddziały  przedszkolne  pracują  w  trybie  8  lub  9  godzin.  Do  wszystkich  oddziałów

dowożone są obiady ze stołówki przedszkolnej w Lubaszu. 

4. W dniu 12 września 2017 roku odbyliśmy wspólne posiedzenie komisji Rady Gminy poświęcone

kwesTi  podziału  powiatu  czarnkowsko-  trzcianeckiego.  Na  posiedzenie  zaproszeni  zostali  Pan

Starosta  Czarnkowsko-  Trzcianecki  reprezentowany  przez  swego  zastępcę  Pana  Jacka

Klimaszewskiego, członek zarządu powiatu Pan Jan Pertek oraz Burmistrz Trzcianki Pan Krzysztof

Czarnecki. Zaczątkiem dyskusji na temat podziału powiatu był wniosek mieszkańców Trzcianki w

tej sprawie. Przypomnę, że mieszkańcy wnioskują o utworzenie powiatu trzcianeckiego, który

miałby składać się z gmin Trzcianka, Wieleń, Krzyż Wielkopolski, Drawsko. Radni wyrazili swoje

stanowisko,  w  którym  negatywnie  odnieśli  się  do  podziału  powiatu.  Stanowisko  radnych

przekazane  zostało  na  ręce  Pana  Burmistrza  Trzcianki  oraz  Starosty  powiatu  czarnkowsko-

trzcianeckiego.

5.  Zakończyło  się  postępowanie  przetargowe  dotyczące  wyłonienia  wykonawcy  projektu

Uregulowania gospodarki wodno- ściekowej w Gminie Lubasz. Przypomnę, że postępowanie to

obejmowało  dwa  zadania  –  budowę  nowej  oczyszczalni  ścieków  w  Stajkowie  oraz  budowę

kanalizacji sanitarnej w ulicy Kolejowej w Lubaszu. Pierwsze z tych postępowań wygrała firma

HYDRO MARKO z Jarocina za kwotę ponad 12,9 mln złotych bruWo, drugie firma Pana Daniela
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Turostowskiego z Połąjewa za kwotę ponad 226 tysięcy złotych. Z obydwoma firmami w dniu 21

września 2017 roku podpisane zostały umowy na wykonawstwo. Kanalizacja sanitarna w ulicy

Kolejowej wybudowana zostanie jeszcze w roku bieżącym, natomiast nowa oczyszczalnia ścieków

powstanie  do  maja  przyszłego  roku.  Przypomnę,  że  zadanie  jest  dofinansowane  z

Wielkopolskiego Regionalnego Programu Operacyjnego w kwocie blisko 3,5 mln złotych oraz , że

gmina będzie  miała możliwość odliczenia podatku VAT.  Rozstrzygnęliśmy także  i  podpisaliśmy

umowę  na  sprawowanie  nadzoru  inwestorskiego  nad  tymi  inwestycjami  .  Jest  to  firma

Euroinwest  z  Gorzowa  Wielkopolskiego.  W  dniu  dzisiejszym  nastąpiło  przekazanie  placów

budów.

6. Opady deszczu, które przybrały postać nawalnych, były powodem lokalnych podtopień szczególnie

nieruchomości  położonych  przy  rzece  Gulczance.  Staraliśmy  się  rozwiązywać  problemy  na

bieżąco angażując w akcje strażaków, ale także i inne osoby fizyczne . Informowałem o tym na

ostatniej sesji rady Gminy. Opady te były także najprawdopodobniej przyczyną pogorszenia się

jakości  wody  w  stacjach  uzdatniania  wody.  Wedle  informacji  Powiatowej  Stacji  Sanitarno-

Epidemiologicznej,  sytuacja  taka  wystąpiła  na  terenie  całego  powiatu  czarnkowsko-

trzcianeckiego.  W  naszej  gminie,o  czym  Państwo  doskonale  wiecie,  największe  zagrożenie

wystąpiło  na  wodociągu  zasilanym  ze  stacji  uzdatniania  wody  w  Stajkowie.  Wystąpiły  tam

bakterie  z  grupy  coli,  które  powodowały,  że  woda  nadawała  się  do  spożycia  tylko  po

przegotowaniu. Były też nieprawidłowości w powiadamianiu odbiorców wody o tym fakcie. Z 

sytuacji  tej wyciągnęliśmy daleko idące wnioski. Woda po dokonanych zabiegach chlorowania

nadaje się już do spożycia od dnia 29 sierpnia br. Uchwałą Rady Nadzorczej spółki odbiorcy wody

korzystający z ujęcia w Stajkowie zostali  zwolnieni z  50% opłaty za wodę za miesiąc sierpień.

Pogorszenie jakości wody zaobserwowane zostało także na hydroforni w Prusinowie ( nadmiar

manganu), ale bardzo szybko sytuacja wróciła do normy.

7. Przystąpiliśmy do opróżnienia poletek osadowych na oczyszczalni ścieków w Stajkowie. Wszyscy

zdajemy sobie sprawę z tego, że ta oczyszczalnia jest już wyeksploatowana i przede wszystkim

obciążona. Ale jej praca musi jeszcze potrwać przynajmniej do kwietnia przyszłego roku. Stąd też

prace pielęgnacyjne aby mogła ona oczyszczać ścieki dopływające. Spółka nasza uzyskała zgodę

jednego  z  rolników  gminy  na  rolnicze  wykorzystanie  osadów.  Wykonano  stosowne  badania
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zarówno osadów ściekowych jak i gleby, do której one zostały wprowadzone. Wszystkie wyniki

były  w  normie,  zatem  po  zawiadomieniu  Wojewódzkiego  Inspektoratu  Ochrony  Środowiska

Delegatura w Pile dokonano oczyszczenia jednego z poletek i przewieziono osad na ziemię, gdzie

rolnik  zgodnie  z  przepisami  dokonał  przyorania  osadów  wprowadzając  je  do  ziemi.  Pragnę 

podkreślić, że wszystko odbyło się w zgodzie z prawem. Powiadomione zostały jednak organy w

postaci Komendy Policji  oraz Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Środowiska Delegatura w

Pile , który wszczął kontrolę w tym przedmiocie. Policja nie stwierdziła nieprawidłowości.

8.  Pragnę z dużą radością poinformować, że Uczniowski Klub Sportowy Sekcja Tenisa Stołowego

Lubasz otrzymał dofinansowanie z Ministerstwa  Sportu i  Turystyki ,,Program Klub 2017” w

kwocie  10  000  zł.  Dodatkowe pieniądze  przeznaczone  zostaną  na  pokrycie  części  kosztów

organizacji  obozu  sportowego,  zakup  sprzętu  sportowego  oraz  utworzenia  nowej  grupy

zawodników.  

W  edycji  2017  w  ramach  Rządowego  programu  „KLUB”  Ministerstwo  Sportu  i  Turystyki

wsparło 3351 małych i średnich klubów sportowych. Na ten cel została przeznaczona kwota 35

mln  zł.  Wsparcie  trafi do  wszystkich,  szesnastu  województw.    

Program  „KLUB”  to  bezpośrednie  wsparcie  lokalnych  środowisk  sportowych,  wzmocnienie

funkcjonowania klubów sportowych – centrów aktywności fizycznej oraz miejsc identyfikacji i

kształcenia  talentów  sportowych.  Dofinansowanie  może  pozyskać  każdy  klub  sportowy

działający przez co najmniej 3 lata w formie stowarzyszenia i prowadzący szkolenie sportowe,

które skierowane jest do dzieci i młodzieży do 18. roku życia. Kwota dofinansowania wynosi 10

tys. zł dla klubów jednosekcyjnych i 15 tys. zł dla wielosekcyjnych.

9.      1 września br. przy pomniku spadochroniarzy w Sokołowie w 78 rocznicę wybuchu II wojny

światowej złożyliśmy symboliczną wiązankę kwiatów wspólnie z Panią Przewodniczącą Żanetą

Andrzejewską oraz Sekretarz Panią Grażyną Graj.

10. W tym samym dniu w Lubaszu nad jeziorem Dużym odbyło się „Spotkanie Integracyjne Dla

Osób Niepełnosprawnych” z powiatu Czarnkowsko - Trzcianeckiego. Hasło, które towarzyszyło

temu  wydarzeniu  to  „Wózki  na  pokład”.  Spotkanie  miało  na  celu  integracje  z  osobami

niepełnosprawnymi oraz pokazanie, że osoba sprawna inaczej może wyruszyć w piękny rejs
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drogą wodną. Inicjatywa zrodziła się dzięki współpracy Stowarzyszeniem Bezpieczny Port w

Trzciance reprezentowanym przez Pana Ryszarda Żabierka oraz Radną Powiatu Czarnkowsko

-Trzcianeckiego  Panią   Ewą  Kozłowicz  a  także  przy  zaangażowaniu  Gminnego  Ośrodka

Pomocy  Społecznej  w  Lubaszu.  Na  zaproszenie  odpowiedziało  blisko  200  osób

niepełnosprawnych.  Swoją  obecnością zaszczyciły  nas osoby niepełnosprawne z Drawska,

Połajewa, Trzcianki, Czarnkowa oraz Gębic. Nie zabrakło też uczestników z gminy Lubasz.  Na

spotkanie  przybył  również  Starosta  Czarnkowsko  -  Trzcianecki  pan  Tadeusz  Teterus  oraz

proboszcz parafii Lubasz ks. Andrzej Magdziarz.

Osoby niepełnosprawne mogły  korzystać z  dostępnych  atrakcji  na  akwenie  wodnym m.in.  łodzi.

Można było również skorzystać z kuli wodnej, którą przygotowała Drużyna WOPR „Anioły” Trzcianka.

Na wszystkich uczestników czekała pyszna kiełbaska z grilla, duża drożdżówka do kawy oraz różne

napoje. 

11.  Tradycyjnie  ,  w  przypadku  gdy  nasz  mieszkaniec  czy  mieszkanka  obchodzą  100  –  lecie

narodzin udajemy się z gratulacjami. Tak miało być i tym razem, ale życie bywa przekorne.

Z głębokim żalem i smutkiem pragnę poinformować, że najstarsza mieszkanka naszej gminy

Pani Rozalia Kwaschnik ze Stajkowa zmarła w dniu swoich 100-urodzin, to jest 04 września

2017r.  Pani  Rozalia  Kwaschnik  przeżyła  cały  wiek  naszej  polskiej  historii,  urodziła  się

04 września  1917r.  w Śmieszkowie  ,w gminie  Czarnków,  gdzie  mieszkała  przez  trzy  lata.

W  1920r.  rodzina  Pani  Rozalii  osiedliła  się  na  stałe  w Stajkowie.  Wiele  w życiu  przeżyła

zwłaszcza  w  czasie  II  wojny  światowej,  kiedy  jako  młoda  kobieta  ciężko  pracowała

w  niemieckim  majątku-  u  rodziny  Pieper  ze  Stajkowa.  Była  naocznym  świadkiem  zmian

zachodzących w naszym regionie na przestrzeni wieku. W 1947r.  zawarła związek małżeński

 z  Erykiem  Kwaschnik.  Małżonkowie  wspólnie  zamieszkali  w  Stajkowie,  gdzie  prowadzili

gospodarstwo rolne.  Razem przeżyli 40 lat w małżeństwie, urodziła i wychowała 3 synów i 1

córkę.  Po  śmierci  męża  w 1987r.  Pani  Rozalia  mieszkała  do  końca  swoich  dni  z  synem

Ryszardem. Doczekała się 10 wnuków, 17 prawnucząt i 1 praprawnuka. Dzieci do ostatnich

dni  życia  sprawowały  troskliwą   godna  naśladowania  opiekę  nad  seniorką.  Pani  Rozalia

Kwaschnik  zmarła  w  dniu  04  września  2017  roku  o  godzinie  01:10,  po  100  latach

pracowitego i godnego życia.
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12.  Natura w tym roku nie sprzyjała żniwiarzom, bardzo opóźnione zbiory zbóż były wyścigiem z

czasem i walką z deszczową aurą o to, aby dokończyć koszenie swoich pól. O świętowaniu

dożynkowym nie  było  mowy,  dlatego  też  termin  dożynek w Lubaszu przesunięto  o  dwa

tygodnie.  Tą  ciężką  pracę  i  wyrzeczenia  natura  postanowiła  wynagrodzić  rolnikom

przynajmniej  na czas organizowanych dożynek,  które odbyły  się  w dniu  9  września   przy

pięknej  słonecznej  pogodzie.  Gminne  Dożynki  Gminno-Parafialne  odbyły  się  w  lubaskim

amfiteatrze, a ich organizatorami była Gmina Lubasz, Gminny Ośrodek Kultury  w Lubaszu

oraz  Sołectwo  Wsi  Jędrzejewo.  Z  Jędrzejewa wywodzili  się  też  Gospodarze  tegorocznych

dożynek,  przodujący  rolnicy  Katarzyna  Jagła  oraz  Łukasz  Wlekły.  Dożynki  rozpoczęły  się

tradycyjną  Mszą  św.  w  lubaskim  Sanktuarium,  w  której  uczestniczyli  rolnicy  wraz  z

dożynkowymi wieńcami, przedstawiciele samorządu, reprezentanci jednostek obsługujących

rolnictwo, poczty sztandarowe oraz wielu zaproszonych gości.Po zakończeniu mszy korowód

dożynkowy, który poprowadziła Orkiestra Dęta OSP Krajenka, przeszedł do amfiteatru, gdzie

odbyły się dalsze uroczystości. Tradycyjny obrzęd dożynkowy przedstawiły panie z zespołu

śpiewaczego  „Borówczanki”  działającego  przy  GOK  w  Lubaszu.  Kolejnym  tradycyjnym

punktem  programu  była  Prezentacja  Korowodów  Dożynkowych  z  wieńcami  uplecionymi

przez poszczególne wsie sołeckie gminy. Za wyjątkiem Klempicza i  Dębego wszystkie wsie

wystawiły w tym roku wieńce, które reprezentanci wsi zaprezentowali przed publicznością

i  przed  Komisją  Konkursową  .  Komisja  w  składzie:  Beata  Szymkowiak,  Justyna  Przybył,

Władysław  Dymek  i  Karolina  Rążewska-Golik  zgodnie  z  przewidywaniami  obserwatorów

 pierwsze miejsce przyznała wieńcowi z Lubasza (nagroda pieniężna w wysokości 900 zł. ),

II  miejsce  zdobyła  wieś  Bzowo-Goraj  (700zł.)  i  III  miejsce  wieś  Jędrzejewo  –  gospodarze

tegorocznych dożynek ( 500 zł.). Kolejne nagrody to IV miejsce – Nowina (450 zł.), V miejsce

–  Krucz  (400  zł.),  VI  miejsce  –Miłkowo (350 zł.),  VII  miejsce  Kamionka  (300 zł.)  i  dalsze

równorzędne: Antoniewo, Kruteczek, Prusinowo, Sławno, Sokołowo, Stajkowo (po 250 zł.).

Następnym punktem programu był występ grupy wokalnej „Lubaski Jednorożec” działającej

przy GOK w Lubaszu pod kierunkiem Pani Ewy Zagrodzkiej.Efektowny występ Orkiestry Dętej

OSP z Krajenki z pokazem tanecznym mażoretek był kolejną atrakcją dożynek, a na koniec

odbyła się ostatnia w tym roku zabawa taneczna w amfiteatrze, grał zespół „Hazard”. Dożynki
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były  okazją  do  wręczenia  specjalnych  nagród  dla  przodujących  w  gminie  rolników  i

hodowców. Wójt Gminy Marcin Filoda przyznał te nagrody Państwu Małgorzacie i Andrzejowi

Wiśniewskim, Andrzejowi i Elżbiecie Grześ, Bartłomiejowi Cichorkowi, Dorocie i Zdzisławowi

Bałęcznym, Alicji i Sławomirowi Wicher.    

13.  Gmina Lubasz dba o zdrowie swoich mieszkańców. Jakość naszego życia w dużej  mierze

zależy  od  nas  samych,  w  podnoszeniu  jakości  zdrowia  niezwykle  pomocne  są  badania

profilaktyczne.  Jest ważne, aby regularnie poddawać się takim badaniom i reagować,  gdy

pojawiają  się  niepokojące  objawy.  Chcąc  ułatwić  naszym  mieszkańcom  dbanie  o  swój

komfort  życia  Gmina  Lubasz  organizuje,  badania  profilaktyczne  w  miejscu  zamieszkania,

najczęściej  realizowane są  w Lubaszu.  Oczekujemy,  by  z  badań skorzystało  jak  najwięcej

osób,  informacje  o  planowanych badaniach zawsze  trafiają  do każdej  miejscowości,  taka

informacja udostępniana jest  na stronie  internetowej Gminy Lubasz i  Gminnego Ośrodka

Pomocy Społecznej. Szczególnie bogaty i urozmaicony w badania profilaktyczne jest kończący

się miesiąc wrzesień. W dniu 12.09 br. pojawił się  w naszej gminie MAMMOBUS i odbyły się

badania  dla  kobiet  w  wieku  50-69lat-  profilaktyki  raka  piersi.   W  dniu  14.09  br.  po  raz

pierwszy przyjechał do Lubasza CYTOBUS- wykonując bezpłatną cytologię dla kobiet w wieku

25-59lat. Kolejno 20.09 br. odwiedził nasza gminę lekarz onkolog Dariusz Godlewski Prezes

Ośrodka  Profilaktyki  i  Epidemiologii  Nowotworów  w  Poznaniu.  Pan  doktor  poprowadził

spotkanie  edukacyjne  w  zakresie  „  Profilaktyki  i  wczesnego  wykrywania  nowotworów

złośliwych  dolnego  przewodu  pokarmowego  "(rak  jelita  grubego)  oraz  "Profilaktyki

wczesnego  wykrywania  chorób  układu  moczowo-płciowego  mężczyzn"  (prostata).  Na

spotkaniu  w  Domu  Strażaka  uczestnikom  spotkania  i  ich  rodzinom  rozdano  specjalne

probówki  do  przygotowania  materiału  do  badania.  W  dniu  09.10.2017r.  W   byłym

gimnazjum przy ul. Podgórnej przeprowadzone zostaną badania krwi (prostata) oraz odbiór

kałówek. na badanie w kierunku raka jelita grubego.  W najbliższym czasie rozpocznie się też

realizacja  Programu  Zdrowotnego  z  zakresu  profilaktyki  raka  szyjki  macicy,  przeciwko

zakażeniu wirusem brodawczaka ludzkiego HPV.  Będą to szczepionki dla mieszkanek gminy

Lubasz urodzonych w roku 2002r.
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14.  W Sokołowie w ostatnią niedzielę odbył się festyn dedykowany fanom latania, militariów i

latawców.  Wydarzenie  tradycyjnie  już  rozpoczęło  się  od  części  oficjalnej,  poświęconej

upamiętnieniu  patriotycznej  postawy  Pani  Franciszki  i  Józefa  Furman,  którzy  za  pomoc

udzieloną spadochroniarzom we wrześniu 1944 roku zginęli  w obozach koncentracyjnych.

Druga część wydarzenia, w formie plenerowej, odbyła się na łąkach w pobliżu Sokołowa.

Tradycyjnie pierwszym akcentem niedzielnego popołudnia miał być zrzut spadochroniarzy.

Niestety warunki pogodowe, a konkretnie za niski pułap chmur spowodował, że ze względów

bezpieczeństwa skok nie mógł się odbyć. Pustkę na niebie zapełnili jednak modelarze, którzy

pięknym  pokazem  akrobacji,  zapewnili  mnóstwo  wrażeń  wszystkim  obecnym.  Była  też

ekspozycja samochodów z PRL-u oraz możliwość podziwiania i przejażdżki autami z czasów II

Wojny Światowej. Dużym zainteresowaniem cieszył się również punkt strzelecki, tradycyjnie

obsługiwany  przez  nauczycieli  i  uczniów  Edukacji  Lubasz.  Punktem  kulminacyjnym

niedzielnego popołudnia był konkurs latawcowy. 

15.  W sobotę 23 września 2017r. na terenie lądowiska w Obornikach odbyły się zawody nordic

walking z cyklu Korona Wielkopolski. Cykl ten powstał, aby łączyć pasjonatów nordic walking

oraz biegania przełajowego w najpiękniejszych zakątkach Wielkopolski. Tegoroczna czwarta

edycja  to jeden  z  największych  tego  typy  cykli  w  Polsce.  W  zawodach  w  Obornikach

wystartowało 6 uczennic z klas III gimnazjum. Na podium stanęły Kamila Rozmiarek, zajmując

I miejsce i Edyta Magdziarz-  III miejsce w kategorii 10-15 lat. Dziewczyny miały do pokonania

trasę  dł.5,7  km  wśród  lasów,  na  miękkiej  nawierzchni  i  przy  nieco  kapryśnej  pogodzie.

Gratulujemy wszystkim dziewczynom  godnego  reprezentowania Szkoły Podstawowej Lubasz

na tak dużej imprezie.

16.  W  tym  samym dniu  Edukacja  Lubasz  obchodziła  srebrny  jubileusz  istnienia  szkoły  oraz

dziesiątą  rocznicę  nadania  jej  imienia  I.  J.  Paderewskiego i  przekazania  sztandaru.  Każdy

jubileusz  to  połączenie  przeszłości  z  teraźniejszością,  tradycji  z  nowoczesnością,

doświadczenia z młodością, wspomnień z przyszłością. Obchody uroczystości rozpoczęły się

ok.  12.30  mszą  świętą  koncelebrowaną  przez  księży:  Tomasza  Kolinskiego,  wikariusza  –

Zbigniewa  Wiśniewskiego,  Symplicjusza  Nowaka  oraz  Michała  Zamelka  w  Sanktuarium

Królowej  Rodzin  w Lubaszu.  Po mszy świętej  zebrani  pracownicy,  zaproszeni  goście  oraz
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kompania honorowa złożona z kadetów Szkół prowadzonych przez Edukację Lubasz wraz z

zaproszonymi  pocztami  sztandarowymi  innych  szkół  powiatu  czarnkowsko-trzcianeckiego

wyruszyli  w  stronę  kampusu  Edukacji  .  Goście  oraz  absolwenci  mieli  chwilę  czasu  na

obejrzenie  wystawy  oraz  kronik,  które  znajdowały  się  w  holu  szkoły  i  przedstawiały

zmieniającą się placówkę na przestrzeni ostatnich 25 lat! Oficjalna część uroczystości miała

miejsce  na  terenie  kampusu Szkół  prowadzonych  przez  Edukację  Lubasz  pod  ogromnym

namiotem sprowadzonym specjalnie na potrzeby jubileuszu. Czas wystąpień i przemówień

uświetnił wspaniały śpiew mecenasa kultury, Pana Tomasza Zagorskiego w akompaniamencie

prof. Izabeli Górskiej-Krasiel . Jubileusz stał się okazją do wyróżnienia  placówki przez Krajowe

Forum  Oświaty  Niepublicznej.  Kapituła  doceniła  dorobek  całej  społeczności  szkolnej  i

przyznała po dziesięciu latach współpracy placówki z KFON-em Certyfikat Forum.. Zaproszeni

goście  oraz  chętni  absolwenci  otrzymali  okolicznościowe  upominki,  w  tym  pierwszą

monografię na  temat  szkoły,  przedstawiającą  na  prawie  dwustu  stronach  historię  szkoły.

Zjazd był doskonałą okazją nie tylko do spotkania się po latach, ale także do refleksji  nad

historią szkoły i perspektywami jej rozwoju.

Ad. 2   Przedstawienie informacji o działalności Przychodni Lekarskiej w Lubaszu   

Magdalena Janc – Węglewska - informacja przekazana została już na Komisji. 21 września Komisja

w  składzie  –  Jacek  Michalak,  Roman  Gościniak  i  Magdalena  Janc  –  Węglewska  odwiedziła

Przychodnię Lekarską w Lubaszu. Informacji na temat działalności udzieliła Pani Małgorzata Pawelska

Wenda, która dotyczyła przystosowania tej placówki dla  potrzeb osób niepełnosprawnych zarówno

wewnątrz,  jak   i  na  zewnątrz.  Prace  te  dotyczyły  poszerzenia  drzwi  do  gabinetów  lekarskich,

zabiegowego  oraz wykonaniu podjazdu do przychodni. Nie było możliwości wejścia do gabinetów,

ponieważ były to godziny przyjęć. Obecnie w Lubaszu zarejestrowanych jest 1227 pacjentów. Pani

Wenda poinformowała i  można to przekazać, że pacjenci, którzy zarejestrowali się w Czarnkowie,

a  chcą  być  przyjmowani  w  Lubaszu  muszą  złożyć  jeszcze  raz  deklarację  w  Lubaszu  (nie  będą

przenoszeni z tzw. automatu)  Zostały podmurowane schody zewnętrzne od głównej strony ośrodka.

Było  też  pytanie  dotyczące  odbioru  płytek  bo  tam  chodziło  o  to,  że  są  śliskie.  Pani  Wenda

poinformowała, że jest w ośrodku codziennie przed godz. 8-ą, ale nasi mieszkańcy są przyzwyczajeni,

otwarciu o 8-ej i w czwartek stali przed ośrodkiem i czekali pomimo to że była ona w środku – nikt
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nie złapał za klamkę i nie sprawdził czy przychodnia jest otwarta. Ośrodek jest czynny od 8 do 12,

później wizyty domowe i po południu od 15 do 18.  Rejestracja pacjentów odbywa się płynnie – nie

ma konieczności  rejestracji  pacjentów na drugi dzień. W październiku ma przyjmować już lekarz

pediatra.  Jeżeli  chodzi  o  wyciągi  z  kart  pacjenta,  które znajdują  się w posiadaniu  poprzedników

można  tą  dokumentacje  kserować,  ale  brak  jest  informacji  w  które  dni  –  nie  należy  ona  do

obowiązków Państwa Wendów.  Zaznaczyła, że pobieranie materiałów do laboratorium odbywa się

we wtorki i czwartki w godzinach rannych. 

Wójt  uzupełniając  odpowiedź   Pani  Magdaleny  powiedział,  że  udostępnianie  dokumentacji

medycznej jest odpłatne, a stawka max za ksero jednej strony nie może przekraczać 0,30 zł. Wynika

to z art. 28 ust.4 pkt 2 ustawy o prawach pacjenta i Rzeczniku Praw Pacjenta

. Gdyby te stawki były wyższe – jest to praktyka naruszająca prawa pacjentów i jest to art.59 ust.1

pkt 1 w/w ustawy i można wystąpić do Rzecznika Praw Pacjenta z wnioskiem, że zostały naruszone

prawa pacjenta.  

Wójt zaznaczył, że informacja ta zostanie zamieszczona na stronie internetowej. 

Ad. 3 .   Informacja o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 2017 roku  

Temat  omówiła  Skarbnik  Gminy  Renata  Fąferek. Zgodnie  z  art.266  ust  1  ustawy  o  finansach

publicznych Wójt przyjmuje informację z wykonania budżetu i przekazuje ją Radzie do 30 września

każdego roku. Wójt wydał takie zarządzenie Nr 84/2017 w dniu  28 sierpnia 2016 roku w którym

zawarta  jest  informacja  o  przebiegu wykonania  budżetu  za  I  półrocze  2016  roku,  informacja  o

kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej oraz informacja z działalności  instytucji kultury.

Państwo radni otrzymali szeroki materiał na ten temat natomiast ja postaram się skrótowo omówić

najważniejsze zagadnienia.  

Dochody za na 2017 rok zaplanowano w wysokości  34.079.522,03 zł,  a w I półroczu wykonane

zostały w wysokości 17.059.010,08 zł co stanowi 50,06%.

Wydatki  zaplanowano,   po  zmianach  w  wysokości  39.290.014.43  zł  co  oznacza,  że  deficyt

zaplanowano w wysokości  5.210.492,40 zł.   Natomiast deficyt wykonany to  dochody wykonane

minus wydatki wykonane i wynosi on za I półrocze 692.755,55 zł. 
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Następnym elementem budżetu są przychody i rozchody. W przychodach są to zaplanowane kredyty

i  pożyczki,  a  także  wprowadzone w I  półroczu wolne  środki  natomiast  w rozchodach spłaty  rat

pożyczek  i  kredytów  oraz  odsetki.  Plan  przychodów  wynosi  7.462.337,40  zł,  a  wykonanie

1.725.369,90 zł co stanowi 23,13%

W 2017 roku zaplanowano pożyczkę unijną z BGK  w wysokości 1.795.139 zł (droga Antoniewo –

Krucz) , kredyt z Banku Spółdzielczego -  5.352.398 zł  500 tys. zł.(droga Antoniewo – Krucz)  oraz

wolne  środki   z  rozliczenia  2016  roku  w wysokości  314.800,40  zł.  Zaciągnęliśmy   w  I  półroczu

pożyczkę  w wysokości  897.569,50 zł,  kredyt w wysokości  513.000,00 zł  i  wprowadziliśmy wolne

środki w wysokości 314.800,40 zł. 

Jeżeli chodzi o rozchody (spłatę rat  kredytów i pożyczek) -  plan wynosi 2.251.845,00 zł, w tym:

- spłata pożyczki unijnej 1.795.139 zł (droga Antoniewo – Krucz)

- spłaty kredytów i pożyczek 456.706 zł

Wykonanie rozchodów było na poziomie 230.467 zł i stanowi 10,23% 

Wskaźnik  spłaty  zobowiązań  wynosi  1,35%  planowanych  dochodów,  a  na  dzień  30  czerwca

dopuszczalny jest 6,55% 

Do jego obliczenia bierze się pod uwagę spłatę kredytów i pożyczek (230.467), odsetki zapłacone od

zaciągniętych kredytów i pożyczek (159.938,19) i poręczenie dla GOK (70.000), czyli 460.405,19  do

planowanych dochodów. 

Łączne  zadłużenie  na  30  czerwca  2017  roku  wynosi  12.530.911,78  zł  co  stanowi  36,77%

planowanych dochodów w 2017roku, w tym:

- kredyty                                                    -       8.832.675,00

- pożyczki    (WFOŚ i GW)                        -        2.800.667,28

- pożyczki (BGK)                                        -           897.569,50
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Dochody można podzielić według źródła ich pochodzenia

1. dochody majątkowe 3.088.3414,00  w tym:

1.1.  ze  sprzedaży  majątku  283.320  (rurociągi  gazowe–192.207,50;  sprzedaż  działki  Kamionka

-14.645,00; sprzedaż ratalna – 4.057,50; złom i drewno – 1.376,26 

1.2. projekt droga Antoniewo – Krucz  1.795.140

1.3. przedszkole BAJKA 999.891

1.4. dotacja z powiatu na drogę Antoniewo – Krucz 10.000

z czego wykonano 222.286,26 co stanowi 7,20% założonego planu

2. dochody bieżące zaplanowano na poziomie 30.991.181,03, a wykonano 16.836.723,82 co stanowi

54,33% planu.

Z dochodów majątkowych nie otrzymano w I półroczu unijnych dotacji, gdyż w/w projekty były w

trakcie  realizacji.  Ze  sprzedaży  majątku  planuje  się  uzyskać  dochody  w  II  półroczu  minn.   Ze

sprzedaży lokalu komunalnego w Sokołowie (50-60 tys.) oraz działka W Nowinie (18 tys.) 

 Zaznaczyła, że dochody są ogólnie wykonane na dobrym poziomie. Niemniej jednak patrząc już na

podział w tych dochodach to należy zwrócić uwagę na dochody z tytułu udziału PIT, które wykonano

w 45,64% co oznacza, że brak jest około 200 ts. zł Bazując jednak  na latach poprzednich należy

zauważyć, że zwiększone dochody z tego tytułu są zazwyczaj w II półroczu, w III i IV kwartale i nie

powinno  być  problemów  z  ich  wykonaniem.  Niską  realizacje  dochodów  wykazuje  się  również

z dzierżawy urządzeń wodno – kanalizacyjnych (25,49%) ze względu na wysokie zaległości z tego

tytułu oraz opłata targowa – 37,26% (plan 20 5tys zł, a wykonanie 7.452 zł) Mimo  ogólnie dobrej

realizacji  zaplanowanych  dochodów,  wystąpiły  zaległości  w  stosunku  do  wymiaru,  które  na

30 czerwca 2017 roku wynoszą 1.614.247,53 zł (bieżące – 321.070,88; z lat ubiegłych 1.293.176,65),

w tym:

- zaliczka i fundusz alimentacyjny – 754.036,50
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- od nieruchomości osób prawnych  442.313,88

- dzierżawa urządzeń wodno – kanalizacyjnych  135.733,53

- opłata śmieciowa 104.264,05

- od nieruchomości osób fizycznych  79.632,69

- mandaty 10.226,30

-  od środków transportowych osób fizycznych 25.577,17

- podatek rolny od osób fizycznych 15.002,20

- opłata za zajęcie pasa drogowego 8.105,53

- i inne ( dzierżawa gruntów, stołówka, czynsze, wieczyste użytkowanie, podatek leśny itd.)

Struktura dochodów:

- dochody własne                                                                                      5.310.903,32          (50,16%)

- subwencja ogólna                                                                                    6.264.890,00          (58,28%)

- dotacje celowe                                                                                         5.433.083,17          (55,81%)

- środki ze źródeł pozabudżetowych – darowizny,  odszkodowania        10.335,24           (102,73%) 

Wydatki  budżetu gminy dzielimy na:

                                                      Plan                                 Wykonanie                              %

- majątkowe                     9.513.858,10                           1.991.632,75                         20,93%

- bieżące                        29.776.156,33                           15.760.132,88                        52,93%
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Struktura tych wydatków w ogólnej  sumie  wskazuje  iż   88,78% to zadania bieżące  i   11,22% to

zadania majątkowe (  już aktualnie  poziom wydatków majątkowych wzrósł -  pierwsze  półrocze  to

przygotowywanie zadań do realizacji, przetargów, a dopiero w II półroczu faktyczna ich realizacja). W

I  półroczu  udało  się  zrealizować  przede  wszystkim  budowę  drogi  Antoniewo  –  Krucz.  W  50%

opłacono rachunek w kwocie 1.410.607,42  realizowanej przez firmę Colas z Palędzia w ramach

Programu  Rozwoju  Obszarów  Wiejskich.  Ponadto  zawarto  umowę  na  opracowanie  projektu

technicznego i  dokumentacji  kosztorysowej na wykonanie sieci wodociągowej Krucz i Kruteczek –

79.975 zł z terminem realizacji do 15 grudnia 2017 roku. Wykonano ogrzewanie remizy OSP Krucz za

kwotę  14.823 zł, zrealizowano część inwestycji – budowa oświetlenia drogowego w Gminie Lubasz –

61.365,41(ul.  Działkowa),  wykup gruntu pod plac zabaw w Bzowie –  13.198,91zł  (wraz  z aktem

notarialnym)  oraz przebudowa drogi  powiatowej Sokołowo –  Kamionka –  363.725zł.  Aktualnie

wykonanie  wydatków  majątkowych  jest  na  dużo  wyższym  poziomie  –  opłacono  już  w  pełni

inwestycję „Rozbudowa Przedszkola BAJKA” 1.286.997,24 ( 968.921,13 środki unijne i 318.076,11 –

udział gminy).

Wydatki bieżące to finansowanie 

- placówek oświatowych                                     5.870.294,63

- GOPS  (zadania własne i zlecone)                    5.246.704,71

- GOK  (416.390 + biblioteka 124.530)                 540.920,00

- Urząd Gminy                                                       4.102.213,54

Sprawozdania  jednostek  organizacyjnych  są  załączone  do  sprawozdania  z  przebiegu  wykonania

budżetu, które jest w Państwa posiadaniu. 

Następnie poinformowała, że radni  otrzymali także opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej, która

jest pozytywna. 

Wieloletnia Prognoza Finansowa w I półroczu, po dokonanych  zmianach została wydłużona do 2030

roku, gdyż aktualnie zaciągnięte zobowiązania, jak i planowane do zaciągnięcia kredyty czy pożyczki

kończą się właśnie na ostatnim roku przedstawionej prognozy.   

Pytań nie zgłoszono. 
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 PRZERWA 15:00 – 15:15                

Ad.4.   Podjęcie   uchwał w sprawie:   

Ad.4.1. przyjęcia Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Lubasz na lata 2016 – 2020 

Pan Andrzej Żaczek najpierw projekt uchwały odczytał, a następnie omówił temat. 

Plan  Gospodarki  Niskoemisyjnej  jest  dokumentem  dotyczącym  zagadnień  z  zakresu  poprawy

efektywności energetycznej,  zwiększenia wykorzystania odnawialnych źródeł energii  oraz redukcji

emisji  gazów  cieplarnianych.  Istotą  planu  jest  osiągnięcie  korzyści  ekonomicznych,  społecznych

i środowiskowych z działań zmniejszających emisję gazów cieplarnianych, głównie dwutlenku węgla.

Plany  Gospodarki  Niskoemisyjnej  mają  m.in.  przyczynić  się  do  osiągnięcia  celów  określonych

w pakiecie klimatyczno- energetycznym do roku 2020, tj.:

1)      redukcji emisji gazów cieplarnianych,

2)      zwiększenia udziału energii pochodzącej z źródeł odnawialnych,

3)      redukcji zużycia energii finalnej.

Potrzeba  sporządzenia  i  realizacji  planu  gospodarki  niskoemisyjnej  związana  jest również

ze zobowiązaniami  określonymi  w  ratyfikowanym  przez  Polskę  Protokole  z Kioto,  jest  zgodna

z polityką Rzeczpospolitej Polskiej  i  wynika z założeń Narodowego Programu Rozwoju Gospodarki

Niskoemisyjnej,  przyjętego przez  Radę Ministrów w dniu 16 sierpnia  2011 r. Przedmiotowy Plan

Gospodarki  Niskoemisyjnej  dla  Gminy  Lubasz  pomoże  ponadto  w spełnieniu  obowiązków

nałożonych na jednostki sektora publicznego w zakresie efektywności energetycznej, określonych w

ustawie z 20 maja 2016 r. o efektywności energetycznej (Dz. U. z 2016 r., poz. 831).

Zakres  i  stopień  szczegółowości  Prognozy  oddziaływania  na  środowisko  Planu  Gospodarki

Niskoemisyjnej  dla  Gminy  Lubasz  na  lata  2016-2020  wynika  z   przepisów  ustawy  z  dnia

3 października  2008 r.  o udostępnianiu  informacji  o środowisku  i  jego  ochronie,  udziale

społeczeństwa  w ochronie  środowiska  oraz  o  ocenach  oddziaływania  na  środowisko  i  został

uzgodniony  z   Regionalnym  Dyrektorem  Ochrony  Środowiska  w  Poznaniu  oraz  Wielkopolskim

Państwowym  Wojewódzkim  Inspektorem  Sanitarnym.  Projekt  Planu  wraz  z  jego  prognozą

oddziaływania  na  środowisko  został  zaopiniowany  przez  Wielkopolskiego  Państwowego
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Wojewódzkiego  Inspektora  Sanitarnego  oraz  Regionalnego  Dyrektora  Ochrony  Środowiska

w Poznaniu.  Wójt Gminy Lubasz zgodnie z art. 39 ust. 1 ww. ustawy  zapewnił  możliwość udziału

społeczeństwa w opracowywaniu Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Lubasz na lata 2016-

2020 oraz jego prognozy oddziaływania na środowisko podczas konsultacji społecznych. W terminie

21 dni od daty podania do publicznej wiadomości obwieszczenia o rozpoczęciu procesu opiniowania

społecznego przedmiotowych dokumentów, tj. od 6 czerwca 2017 r., nie wniesiono uwag i wniosków

do projektów ww. dokumentów.

Uwag nie zgłoszono

Głosowanie 

Za- jednogłośnie                                       (głosowało 13 obecnych radnych) 

Uchwała Nr XXXI/304 /17 stanowi załącznik do protokołu. 

Ad.   4.2. zaciągnięcia pożyczki   

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Gminy. Proponuje się zaciągniecie pożyczki w wysokości 80 tys zł.

Pożyczka  była  planowana  w  przychodach  br.  z  Wojewódzkiego  Funduszu  Ochrony   Środowiska

i Gospodarki Wodnej w Poznaniu na pokrycie kosztów udziału gminy przy realizacji projektu unijnego

pn. „Uregulowanie gospodarki wodno – ściekowej w Gminie Lubasz”   

Uwag nie zgłoszono

Głosowanie 

Za- jednogłośnie                                       (głosowało 13 obecnych radnych) 

Uchwała Nr XXXI/ 307 /17 stanowi załącznik do protokołu. 

Ad.   4.3. zmian w budżecie gminy 2017r  

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Gminy. Zaznaczyła, że zmiany dokonywały się do ostatniej chwili

bo nawet sołectwa do ostatniego dnia składały zmiany do ich małych budżetów. Zmiany polegają na:

W zakresie dochodów - zwiększenie dochodówz tytułu:
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1) dotacji  celowej na  zwrot części  wydatków wykonanych w ramach funduszu sołeckiego w

2016 r. – 87.236,17 zł – zawiadomienie Wojewody Wielkopolskiego z dnia 29 sierpnia 2017 r.,

2) darowizny na organizację gminnych dożynek łącznie  1.700 zł  (BS Czarnków 1.200 zł, Agro-

Handel Cichorek Przemysław Stajkowo – 300 zł, PHU KORA Lubasz – 200 zł)

3) dotacji  celowej przeznaczonej na realizację zadań wynikających z ustawy „Prawo o aktach

stanu cywilnego, ustawy o ewidencji  ludności  oraz ustawy o dowodach osobistych” –  8.369 zł  –

decyzja Wojewody Wielkopolskiego z dnia 11 września 2017 r.,

4) dotacji  celowej  przeznaczonej  na  dofinansowanie  zakupu  podręczników  i  materiałów

edukacyjnych dla uczniów w ramach rządowego programu pomocy uczniom w 2017r. „Wyprawka

szkolna” – 420 zł – zawiadomienie Wojewody Wielkopolskiego z dnia 5 września 2017 r.,

5) refundacji  z  Powiatowego Urzędu Pracy  w  Czarnkowie  na  pokrycie  kosztów zatrudniania

pracowników publicznych ( wynikające z zawartych umów z PUP ) – 9.500 zł,

6) dofinansowania ze środków europejskich (umowa z dnia 5 września 2017 r. w ramach WRPO

na  lata  2014-2020)  projektu  tzw.”miękkiego”  pn.  Odnowa  edukacji  w  gminie  Lubasz-program

rozwoju kompetencji  kluczowych uczniów i uczennic w Gminie Lubasz” realizowany na przełomie

trzech lat  2017-2019 przez  Szkołę  Podstawową Lubasz, Szkołę Podstawową Miłkowo i GZOSZIP  -

198.323,42 zł ( w tym: 20.876,12 zł ze środków budżetu państwa jako dotacja celowa),

7) zwiększenia dochodów z podatku od nieruchomości os.prawne - 80.000 zł,

8) zwiększenia dochodów z tyt.wpływów wynajmu hali sportowej – 5.000 zł,

9) zwiększenia dochodów z tyt.opłaty śmieciowej–23.000 zł oraz kosztów upomnień– 10.000 zł,

10) zwiększenia dochodów z tyt.opłat za gospodarcze korzystanie ze środowiska (WFOŚ)–4.000 zł

11) zwiększenia dochodów z tyt.opłaty eksploatacyjnej (Olszowska B.Klempicz) – 4.900 zł,

12) zwiększenia dochodów z tytułu wpłat za zaległe mandaty karne – 4.400 zł,

13) zwiększenia dochodów z tyt. kosztów upomnień podatków od os.fiz.- 3.000 zł,

14) zwiększenia dochodów z tytułu odsetek od zaległości podatków os.fiz.i prawnych 5.000 zł,
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15) odszkodowania od firmy ubezpieczeniowej TUW z tytułu uszkodzenia mienia komun.( zalanie

dachu budynek Ośrodka Zdrowia )  –  400 zł  z  przeznaczeniem na pokrycie kosztów związanych z

naprawą usterki,

16) zwiększenia dochodów ze świetlic wiejskich – Stajkowo – 320 zł z przeznaczeniem na wydatki

świetlicy,

17) dochody  za  piasek  oraz  złom świetlica  Stajkowo  –  320  zł  z przeznaczeniem  na  wydatki

świetlicy,

W zakresie dochodów  - zmniejszenie dochodów z tytułu - skorygowania wartości projektu unijnego

„Rozbudowa przedszkola Bajka w Lubaszu” do wartości poprzetargowej o  30.960 zł , umniejszając

jednocześnie pozycję wydatków majątkowych tej inwestycji. 

W zakresie wydatków -  zmniejszenie limitu wydatków z:

1. remontu korytarzy w budynku Urzędu Gminy - 45.000 zł,

2. dotacji dla organizacji pozarządowych – 8.200 zł,

3. dopłaty do gospodarki wodno-ściekowej – 25.000 zł,

4. dotacji dla organizacji pozarządowej stowarzyszenia „Nadzieja” – 5.000 zł,

5. opracowania studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy

Lubasz -  9.800 zł,

6. planów zagospodarowania przestrzennego (ul.Biwakowa, ul.Ogrodowa w Lubaszu)–24.000 zł

7. zmniejszenie  opracowania  zmiany  planu  zagosp.przestrzennego  (Lubasz,  Prusinowo,

Jędrzejewo, Kamionka i Sławno) –elektrownie wiatrowe  - 10.000 zł,

8. zmniejszenie  wydatku  inwestycyjnego  Ułożenie  kostki  bruk.przy  świetlicy  w  Sokołowie  –

budżet gminy – 1.227 zł, 

9. zmniejszenie remontu najazdu do Przychodni Lekarskiej w Lubaszu – 10.000 zł,

10. zmniejszenie inwestycji rozbudowy systemów wodno-kanal. w Gminie Lubasz – 295.500 zł,

11. zmniejszenie limitu inwestycji Utwardzenie placów w Lubaszu – 77.000 zł,
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12. zmniejszenie limitu udziału własnego” Rozbudowy przedszkola Bajka w Lubaszu” do wartości

wykonania zadania inwestycyjnego – 3.000 zł,

13. zmniejszenie limitu inwestycji przebudowy dróg (oprac.dokum.) – 410.000 zł,

14. zmniejszenie  limitu  inwestycji  budowy  drogi  Miłkowo-Stajkowo  –  25.000  zł  (limit  z  tej

inwestycji  umniejszyło  również  sołectwo  Miłkowo  w  ramach  FS  o  kwotę  14.000  zł

rozdysponowując ją na dwa inne zadania majątkowe)

W zakresie wydatków  - zwiększenie limitu wydatków na: 

1. zasiłki celowe,usł.opiek. oraz opłaty związane z utrzymaniem podopiecznych w DPS – środki

dla Gminnego Ośrodka Pomocy społecznej w Lubaszu – 75.700 zł,

2. koszty związane z gospodarką azbestu (analiza odpadów niebezpiecznych, program usuwania

azbestu-odbiór od mieszkańców) – 35.000 zł,

3. koszty związane z wywozem odpadów-selektywna zbiórka – 90.000 zł,

4. koszty związane z utrzymaniem zieleni – 10.000 zł,

5. koszty związane z oświetleniem ulicznym – 20.000 zł,

6. koszty związane z promocją – 20.000 zł,

7. stypendia sportowe – 3.000 zł,

8. ogrodzenie placu zabaw w Sokołowie b.gminy – 9.386,59 zł

9. opracowania geodezyjne i kartograficzne, wyceny – 5.000 zł, 

10. wydatki oświatowe – 295.000,00 zł,

11. budowy oświetlenia drogowego w gminie Lubasz – 350.000 zł,

Ponadto dokonano zmian w planach finansowych jednostek budżetowych i sołectw.

W zakresie przychodów planuje się zmniejszyć kwotę kredytu na planowane do realizacji w 2017r.

wydatki majątkowe, które nie zostaną wykonane bądź zmniejszono ich zakres o kwotę 460.500 zł. 

Marek Wicher zapytał na co zostały przeznaczone wpływy z mandatów?
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Skarbnik Gminy  – są to wpływy liczone  ogólnie jako dochody i razem przeznaczane na potrzeby,

dlatego trudno powiedzieć na co zostały konkretnie przeznaczone. 

Marek Wicher – kiedyś z mandatów środki mogły być przeznaczane wyjątkowo na drogi, dlaczego te

nie są?

Z-ca  Wójta – to  są  wpływy, które nie zeszły  bezpośrednio z mandatów, to  środki z  postępowań

egzekucyjnych.  Nie są to środki „znaczone” - są one traktowane  tak jak inne dochody i przeznaczane

łącznie na wydatki, w zależności od potrzeb.  

Głosowanie 

Za- jednogłośnie                                       (głosowało 13 obecnych radnych) 

Uchwała Nr XXXI/305 /17 stanowi załącznik do protokołu. 

Ad.4.4. zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2017 – 2030

Zmiany w  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej polegają  na  dostosowaniu  danych  ujętych  w WPF

w  zakresie  planowanych  dochodów  i  wydatków  do  wartości  zawartych  w  budżecie  gminy,  po

wprowadzonych zmianach zarządzeniem nr 87/2017 Wójta Gminy Lubasz z dnia 31 sierpnia 2017r.

oraz  uchwałą nr XXXI/305/17 Rady Gminy Lubasz  z dnia  28 września  2017r.  dokumentami  tymi

zwiększono  dochody ogółem i  jednocześnie  dochody  bieżące  o  417.021,59  zł,  głównie  z  tytułu

dotacji celowych, dofinansowania ze środków unijnych tzw.”miękkiego” projektu szkolnego „Odnowa

edukacji w gminie Lubasz”, dotacji w ramach zwrotu wykonanego Funduszu sołeckiego 2016 r. oraz

pozostałych  dochodów  budżetu  gminy.  Wydatki  ogółem  zmniejszyły  się  o  43.478,41  zł,  w  tym

wydatki bieżące zwiększyły o 440.815,00 zł a wydatki majątkowe zmniejszyły się o 484.293,41 zł.

Łączny plan dochodów budżetu gminy, po zmianach, na dzień 28 września 2017r. ukształtował się na

poziomie 34.655.898,54 zł w tym dochody bieżące 31.560.378,54 zł i majątkowe 3.095.520zł. Łączny

plan wydatków budżetu gminy, po zmianach, na dzień 28 września 2017r. Wynosi 39.002.890,94 zł,

w tym wydatki bieżące  30.349.326,25 zł i wydatki majątkowe  8.653.564,69 zł.  Przychody budżetu

gminy  zmniejszyły  się  o  kwotę  460.500  zł  w  związku  z  niższą  kwotą  kredytu  planowanego  do

zaciągnięcia na inwestycję pn.”Rozbudowa systemów wodno-kanal. w Gminie Lubasz” w związku ze
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zmianą  okresu  realizacji  zadania  na  2018  (295.500  zł).   Ponadto  umniejsza  się  limity  kwot

planowanych na następujące inwestycje:

1.Utwardzenie placów w Lubaszu  - 77.000 zł,

2.Przebudowy dróg (oprac.dokumen.) – 410.000 zł,

3.Rozbudowy przedszkola Bajka w Lubaszu –udział własny – 3.000 zł,

4. Budowę drogi Miłkowo-Stajkowo (dokumentacja) - 25.000 zł.

Zwiększa się natomiast limit na planowaną inwestycję Budowa oświetlenia drogowego w Gminie

Lubasz o 350.000,00 zł.  Skorygowano również wartość projektu unijnego ‘Rozbudowa przedszkola

Bajka w Lubaszu” do wartości  poprzetargowej, umniejszając limit wydatków majątkowych (udział

unijny) tej inwestycji o 30.960 zł oraz udział własny o 3.000 zł. 

O wymienioną kwotę tj. o 460.500 zł uległa zmianie kwota deficytu budżetu, który aktualnie wynosi

4.346.992,40 zł. 

Planowana  kwota  długu na  koniec 2017r.  uległa  również  zmianie  tj.  zmniejszeniu  o  460.500  zł

i kształtuje się na poziomie 15.420.249,63 zł. 

Wykaz  przedsięwzięć  do  WPF  został  uaktualniony  w  zakresie  wydatków  majątkowych  o  kwoty

wprowadzone uchwałą w sprawie zmian w budżecie gminy 2017r. tj. 

1. Rozbudowa przedszkola Bajka w Lubaszu - zmniejszono nakłady 2017r. o 30.960 zł oraz 3.000 zł

(udział własny). Łącznie o 33.960 zł,

2. Rozbudowa systemów wodno-kanalizacyjnych w Gminie Lubasz-zmniejszono nakłady o 295.500 zł

zwiększając jednocześnie o tę samą kwotę limit na rok 2018,

3. Budowa oświetlenia drogowego w Gminie Lubasz – zwiększono nakłady 2017r. o 350.000 zł,

4. Utwardzenie placów w Lubaszu zmniejszono limit o 77.000 zł,

5. Przebudowa dróg zmniejszono limit o 410.000 zł,

6. Budowa drogi Miłkowo -  Stajkowo (dokumentacja) zmniejszono nakłady roku 2017 (39.000 zł)

zwiększając jednocześnie limit na 2018 r. w kwocie 75.000,00 zł,

Do wykazu wydatków bieżących wprowadzono następujące umowy:

-  z zakresu realizacji  programu zdrowotnego z zakresu profilaktyki raka szyjki macicy- szczepionki

przeciwko zakażeniu wirusem brodawczaka ludzkiego HPV w latach 2017-2018,

- dzierżawa gruntu z przeznaczeniem za parking ogólnodostępny na lata  2017-2018,
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-  dzierżawę gruntu z przeznaczeniem na  drogę  dojazdową do sąsiednich nieruchomości  na  lata

2018-2020.

Uwag nie zgłoszono

Głosowanie 

Za- jednogłośnie                                       (głosowało 13 obecnych radnych) 

Uchwała Nr XXXI/ 306 /17 stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 5  . Interpelacje i zapytania radnych.  

Marek  Wicher    –   nie  będę  wniosków  zgłaszał  bo  gminę  chyba  bym  wykończył.  Już  dzisiaj

zaciągnęliśmy kredyt, uchwała została podjęta. Mam dwie sprawy

- chodzi o tą kwotę, o której mówiłem, to 4 tys.  z mandatów karnych. Chciałbym odpowiedź na

piśmie na co zostały te środki przeznaczone (kiedyś z mandatów przeznaczane były na drogi) 

- drugie pytanie – czy uchwały rady gminy powinny być parafowane przez radcę (Pani prawnik jest

na miejscu)

-  otrzymałem uchwałę  odnośnie  skargi  na  działalność  Przewodniczącej  Rady Gminy,  została  ona

oddalona. Mam pytanie czy tą uchwałę, zgodnie z prawem  mogła podpisać Przewodnicząca  

Ad. 6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych 

Przewodnicząca powiedziała, że zestawienie wniosków radni otrzymali  przed sesją.  Wobec braku

uwag w tym punkcie przeszła  do kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad. 7. Wolne wnioski i informacje.

Pan R.G – ile razy siec wodociągowa SUW Stajkowo,  (studnia 1 i 2) miała awarię licząc od stycznia

2017 roku? Proszę  o podanie dat  i miejsc tych awarii.

Pan R.G  -  ile za Pana kadencji w sumie było awarii w gminie? Proszę o podanie dat i miejsc tych

awarii. 

Pan  R.G   -  czy  do  obowiązków  gminy,  czy  spółki  należy  informowanie  mieszkańców   należy

informowanie o każdej awarii Sanepidu. Proszę powiedzieć jaka jest procedura w takich sytuacjach.
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Czy zgłasza Pan takie awarie w Sanepidzie  - jeżeli tak to proszę o kopie takich zgłoszeń. (od stycznia

tego roku – chociaż nie był Pan wtedy jeszcze Prezesem) 

Pan Romuald Gasperowicz -   zapytał czy prawdą jest, że Prezes ma zablokowane środki na zakup

odpowiedniego sprzętu do działania spółki dla prawidłowego utrzymania higieny  ? 

Pan Romuald Gasperowiczna stronie Spółki GZK pojawiły się sprzeczne informacje – ostatnie prace

na oczyszczalni rozpoczęły się  20-go, a skończyły  21-go, a z tego co wiemy to były już 19-go  

Pan Romuald Gasperowicz Zastanawiające jest to dlaczego na tej stronie widnieje jeszcze nazwisko

byłego już Prezesa Pana M.W. 

Pan Romuald Gasperowicz  pytanie teraz częściowo już do Wójta. Co z deszczówką, która trafia do

sieci kanalizacyjnej?

Pan Romuald Gasperowiczczy prawdą jest, że firma GZK posiada tylko jedna pompę, która służy do

wyciągania  zawartości  szamba,  awarii  sieci  kanalizacyjnej  oraz  awarii  sieci  wodociągowej,  wody

czystej? 

Pan Romuald Gasperowicz kto odpowiedzialny jest za hydrofornię w Stajkowie i całą sieć do niej

należącą? Kto odpowiada za płukanie i monitorowanie tej studni? Czy w związku z tym prowadzona

jest jakaś dokumentacja? Jeżeli tak to proszę o kopię wszystkich dokumentów dotyczących płukania

z datami              i godzinami (od 01 stycznia 2017 roku) 

PPan Romuald Gasperowicz –  czy Urząd Gminy podpisał ze Spółką, wdrożył konieczność wywozu

szamb od mieszkańców  

Pan Romuald Gasperowicz - jak często Spółka GZK sprzątała teren żwirowni tzw. dzikiego wysypiska

od  stycznia 2017  roku do teraz? Proszę  o  przedstawienie  dat tych  sprzątań,  utylizacji  wyrobów

niebezpiecznych i śmieci.

Pan Romuald Gasperowicz  -  kieruję pytanie do Wójta i Pana Mariana Mirka (sołtysa i radnego) jak

do  tej  pory  (Wójt  wydał  pewne  dyrektywy)  zabezpieczono  teren,  nielegalne  wysypisko  przed

zaśmiecaniem  niebezpiecznymi  odpadami? Dlaczego  nadal  bez  problemu  można  tam wjechać  i

wyrzucać odpady? 
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GZK wysprząta ten teren, a za pewien czas (nawet w ich obecności) przywożą i pozostawiają śmieci 

Wystarczyłoby to tylko zablokować, usypać wał – nie mnie jednak o tym decydować. 

Andrzej Macyszyn zauważył, że  zaśmiecanie to zmora nas, Polaków na co Pan R.G. odpowiedział, że

tutaj prosi się o edukację, nawet w samym Stajkowie – nie ma w wioskach informacji  co można

wywieźć gdzie i o której - na sam PSZOK w Sławienku. Ludzie mówią, że to za daleko, jak jadą to

zamknięte – tak nie może być. Teren ten można by wykorzystać do innych szczytnych celów, trzeba

zabezpieczyć może siatką czy jakimś szlabanem.   

Pan Romuald Gasperowicz - zastanawia mnie jedna rzecz – na przełomie lipca i sierpnia (nie podam

dokładnej daty) jadąc z Piły - ciągnik z kosiarką znajdował się na terenie Czarnkowa. Czy my tam coś

wykaszamy, czy było jakieś zlecenie? Chcę dostać odpowiedź - co on tam robił?

Pan Romuald Gasperowicz– czy wyjaśnione zostały już sprawy dotyczące kradzieży paliwa w GZK?

Chodzi o niedobór jaki tam ujawniono o czym dowiedzieliśmy się przed wakacjami. 

Pan Romuald Gasperowicz – jaki jest koszt opinii prawnej Kancelarii Ziemscy i Partnerzy? Dotyczy

opinii w sprawie azbestu – nie wiemy czy coś w tym kierunku się dzieje. Chodzi o to ile będzie nas to

kosztować? 

Pan Romuald Gasperowicz  - w dalszym ciągu częściowo nie są usunięte konary drzew przy nowo

wybudowanej drodze Antoniewo – Krucz – co zgłaszałem wcześniej. Częściowo już zrobiono, ale

wymaga to dalszej pielęgnacji. (Z sali radni zwrócili uwagę, że jest to już wszystko zrobione)

Chodzi mi jeszcze o Nowinę Kruteczek, żeby wykarczować te pobocza. 

Pan Romuald Gasperowicz -co z monitoringiem na terenie Lubasza? Na dzień dzisiejszy monitoring

znajduje się w Urzędzie Gminy, kamera skierowana jest na parking. Przydałoby się, żeby monitoring

był bardziej obszerny.  

Pan Romuald Gasperowiczzgłaszałem również wniosek o brakującej  linii  poziomej przed znakiem

STOP na wyjeździe z Antoniewa 

Pan Romuald Gasperowicz co z dziurami na drodze przy banku? Koło Mili i na wjeździe na nowy

parking – to bardzo nieładnie wygląda. 
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Pan A.G. - bardzo krótko – nie chce zabierać czasu. Chcę się ustosunkować do mojego ostatniego

pytania dotyczącego poinformowania mieszkańców o jakości wody. Uzyskałem odpowiedzi od Pana

Prezesa i Wójta za co dziękuję. Są one mało przekonujące. Przedłożę Przewodniczącej pismo bowiem

pozwoliłem sobie złożyć wniosek o udostępnienie informacji publicznej  z Powiatowego Inspektora

Stacji Epidemiologicznej i tutaj w bardzo konkretny sposób (nie tak jak odpowiada Prezes czy Wójt)

udzielono  konkretnej  informacji.  Wynika  z  niego,  że  przed  przystąpieniem  i  przekazaniem

komunikatu, informacje  o pierwszym przekroczeniu, które stwierdzono w punkcie poboru – Bzowo

RSP przekazano telefonicznie, niezwłocznie po otrzymaniu jej  z  laboratorium w dniu 10 sierpnia

2017 roku o godz. 14:05 Prezesowi GZK . W celu stwierdzenia charakteru przekroczeń i wykluczenia

punktowego skażenia uzgodniono pobór prób z kilku miejsc w sieci na dzień 11 sierpnia 2017r. W

dniu 11 sierpnia podjęto decyzje o przygotowaniu komunikatu ze względu na przedłużony weekend,

o czym powiadomiono telefonicznie Pana Prezesa  GZK podczas dwóch rozmów telefonicznych około

godz. 10-tej. Informacja o podjętych działaniach – rozpoczęciu dezynfekcji wody podawanej do sieci

wpłynęła  w  formie  telefonicznej  i  bezpośredniej  rozmowy  w  dniu  11  sierpnia  oraz  w  formie

pisemnej  w dniu  16  sierpnia  br.   Są  do tego  kopie  pism,  które  skierował  Prezes  do Inspektora

Sanitarnego, w których napisał, że podjął działania  polegające na tym, że dnia 10-go rozpoczęto

dezynfekcje wody Wiedział, podjął działania (nie była to rozmowa prywatna jak mówił, a wiedział i

podjął działania)  Przekazuję pismo Przewodniczącej, a jakie Państwo wyciągniecie konsekwencje czy

informacje to  już Państwa sprawa. Myślę, że Pan Prezes wprowadza Państwa w błąd. 

Ad. 8 Zakończenie 

Przewodnicząca podziękowała wszystkim za uczestnictwo w sesji.   Wobec wyczerpania porządku

obrad Przewodnicząca zamknęła obrady XXXI  sesji Rady Gminy Lubasz.

Sesja zakończyła się o godz. 16:00

Protokołowała  Janina Szwerkolt

Sekretarz obrad   Andrzej Macyszyn 
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